
 

 

 
 
Ptuj, 16. maj 2022 
 
 
 

Podajam pobudo, da se spremeni občinski odlog, v katerem je napisano, da se v celotni 

Mestni občini ne sme kuriti na prostem. Naj se kurjenje suhe lesne mase (odrezanih vej in 

podobno) omogoči za območja t.i. nestrjenih naselij, ter se tako prilagodi dejanskemu stanju 

na terenu. Nemogoče je pričakovati, da bo nekdo, ki ima sadovnjak na samem, daleč od 

kakšnih hiš, več sto metrov peš nosil odpadno vejevje in vozil lesni odpadni material čez 

celo mesto na zbirno mesto.  

 

  

Luka Žižek, mestni svetnik, svetniška skupina SD 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


